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 Asianro 896/10.03.01.01/2020 

§ 399 

Valtuutettu Jarmo Rosaman ym. valtuutettujen aloite koskien Kerttulan palloken-

tän vanhan pintamateriaalin siirtämistä Tikanmaan hiekkakentälle 
 

 

Päätöshistoria 

 

Kaupunginvaltuusto 12.10.2020 88 §  

 

Valtuutettu Jarmo Rosama jätti seuraavan aloitteen: 

 

“Kerttulan KHT pallokentän pintamateriaali on tullut ikänsä päähän, eikä vas-

taa enää sitä tarkoitusta mihin se on suunniteltu. 

 

Ehdotan, että siinä vaiheessa kun Kerttulan pallokentän pinnoite uusitaan, 

niin osa ko. kentän vanhasta pintamateriaalista siirretään Tikanmaan hiekka-

kentälle. KHT tai mahdollisesti hiekkatekonurmipäällysteinen kenttä mahdol-

listaisi kentällä myös mailapelien, kuten pesäpallon pelaamisen nappulajalka-

pallon lisäksi. Lisäksi ehdotan, että tutkitaan myös mahdollisuutta ulkokuntoi-

lulaitteiden sijoittamista kentän yhteyteen, jolloin kenttä palvelisi myös aikuis-

liikuntaa. 

 

Perusteluna siirrolle on seuraavat seikat: 

 

Tikanmaa koulussa opiskelee tällä hetkellä 1-2 luokat ja erityisopetuksen yh-

dysluokka. Yhteensä Tikanmaan ja Tahvion kouluissa on tällä hetkellä n. 190 

oppilasta. Tahvion koulun oppilaista suurin osa asuu Kailasten Tikanmaan 

alueella. Kummatkin koulut kuuluvat Euroopan "terveet koulut" verkostoon. 

Päiväkodissa on yhteensä n. 100 lasta. Tikanmaan koulu ja Hakinmäen päi-

väkoti sijaitsevat aivan nykyisen hiekkakentän läheisyydessä. Lisäksi alueelle 

on muuttanut paljon nuoria perheitä. Tikanmaan koulusta puuttuu sisäliikunta-

tila, joten kunnollisen kentän saaminen lähietäisyydelle parantaa huomatta-

vasti alueen lasten ja aikuisten liikuntamahdollisuuksia. 

 

Jarmo Rosama 

Valtuutettu 

 

Kimmo Kosonen Anita Ruusuranta 

Niina Äikäs  Sari Packalén 

Aarre Lehtonen Raimo Sulonen 

Hannele Lehto-Laurila Janne Laulumaa 

Juha Jormanainen Annika Ollila 

Jonni Moislahti Sari Suominen 

Aki-Petteri Löfgren Vesa Parantainen 

Jari Salonen  Jukka Rantala 

Jari Pulkkinen Maria Virko 
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Jukka A. Rantala Tanja Parkko 

Harri Seikola  Eeva Savola 

Heikki Laine” 

 

 

Päätös Aloite merkittiin pöytäkirjaan ja lähetettiin kaupunginhallitukselle valmistelta-

vaksi. 

 

 

Kaupunginhallitus 26.10.2020 § 318 

   

”- - - Kaupunginhallitus lähettää - - - valtuutettu Jarmo Rosaman aloitteen 

koskien Kerttulan pallokentän vanhan pintamateriaalin siirtämistä Tikanmaan 

hiekkakentälle vapaa-aikalautakunnan valmisteltavaksi- - -”  

 

 

Vapaa-aikalautakunta 8.12.2020 84 § 

 

 Liikunta- ja nuorisotoimenjohtaja Reijo Hakorinta 2.12.2020: 

 

 Vapaa-aikalautakunnan investointiesityksenä TA2021 on Kerttulan jalkapallo-

kentän jalkapallonurmen uusiminen vanhan kuluneen nurmen tilalle. Samalla 

vanha nurmi voidaan jakaa kahteen juniorikenttään ja sijoittaa ne lähiliikunta-

paikoille lasten ja nuorten harrastustoimintakentäksi. Kaksi juniorikenttää on 

esityksen mukaan tarkoitus sijoittaa toinen Kaanaan hiekkakentän päälle ja 

toinen Kuloisten hiekkakentän päälle. 

 

Paikat ovat valikoituneet siksi, että ne ovat eri puolilla kaupunkia koulujen ja 

päiväkotien läheisyydessä. Ne ovat myös kooltaan ainoita sellaisia alueita mi-

hin nurmi voidaan täysimääräisenä sijoittaa. Kentät myös aidataan nurmen 

ympäri. 

 

Tikanmaalla on hiekkakenttä, jota myös nappulajalkapallon sekä koulun ja 

päiväkodin toimesta käytetään. Kenttä on kuitenkin kooltaan niin pieni, 37 x 

60 m, että jalkapallonurmen puolikas, joka on samalla 8 vs 8 kentän kokoinen 

rajoiltaan, ei sovi Tikanmaan kentälle.  

 

Kerttulan koko jalkapallonurmialue on 71 x 110 m ja kahtia jaettuna juniori-

kentän jalkapallonurmi on silloin 55 x 71 m. Tikanmaan hiekkakentän pohjan 

ja valaistuksen johdosta tilaa on vain 37 x 60 m eli kenttää pitäisi joko suuren-

taa 18 m leveyttä ja 11 m pituutta sekä uusia valaistus sen mukaiseksi tai 

nurmea jäisi käyttämättä n. 1700 m2. Kentän laajennuksen ja valaistusmuu-

toksen kustannus olisi n. 80.000–100.000 €. 

 

Edellä mainituin perustein esitän, että toimitaan alkuperäisen esityksen mu-

kaisesti. 
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Päätösehdotus Vs. Sivistysjohtaja Leena Laakso 

 

Vapaa-aikalautakunta antaa valtuustoaloitteeseen edellä olevan vastauksen. 

 

 

Päätös Vapaa-aikalautakunta hyväksyi ehdotuksen yksimielisesti. 

 

 

 

Päätösehdotus Kaupunginjohtaja Eero Vainio 

 

Kaupunginhallitus päättää 

 

- merkitä aloitteeseen annetun vastauksen tiedokseen ja 

- saattaa sen valtuuston tietoon ja esittää valtuustolle, että se toteaa aloit-

teen loppuunkäsitellyksi.  

 

Päätös  

Kaupunginhallitus hyväksyi ehdotuksen yksimielisesti. 
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